

Referat fra bestyrelsesmøde

Onsdag d. 20.08.2025

Deltagere fra bestyrelsen: Trine, Helle, Signe, Bianca og Laura

Referent: Laura

1/ Siden sidst

- Anine og Laura har ansøgt to fonde. Kigger på, at finde en dag til at søge flere fonde.
- Afholdt BASE her ude i klubben.

2/ Skal kasserens mail stå på hjemmesiden?

- DGI anbefaler at fjerne kasserens mail pga. risiko for svindel. Bianca er opmærksom og tjekker afsendere – vi beslutter derfor at beholde mailadressen på hjemmesiden.

3/ Hvem melder på hold ? udvalg/instruktører

- Klubmodul har ændret systemet, så der automatisk oprettes betalingslink ved nye hold. Dette giver udfordringer ved f.eks. holdskifte og hvalpeovergange.
- Vi afventer denne, og Trine snakker med Dorte Rex, for afklaring.

4/ Er der restancer?

- Der er enkelte restancer, som vi gennemgår.

5/ Lydighedspenge/lydighedsskjul

- Lydighed mangler et skjul og skal bruge 4000 kr. Vi bliver enige om, at de gamle skjul skal sættes i stand og sælges. Der skal desuden bruges 1000 kr. fra udvalgskontoen.
- Trine hører også om skuret til lydighed bruges. Hvis ikke kunne det gå til agility, så det bliver brugt.

6/ Opkrævning fra udvalgsmedlemmer - hvem er det?

- Der er tale om 6-7 personer. Vi aftaler at lave manuelle opkrævninger, da der ikke er så mange.

7/ Hvor mange går på 3 hold - opkrævning

- Der er ikke så mange som går på 3 hold. Henrik vil lave en liste over, hvor mange som går på 3 hold. De personer med frikontingent skal have en opkrævning, hvis de går på 3 hold. Bianca sender en liste med opkrævninger til Henrik.

8/ Nyt fra udvalgene

- **Nosework:** Konkurrence d. 7/9.
- **Hoopers:** Lige afholdt konkurrence.

9/ Sponsorer

- Trine følger op på nogle sponsorer med Rie, som vi ikke har en skriftlig sponsoraftale med.
- Bianca skriver en mail til dem, hvor sponsorskiltet er udløbet.

10/ Halvårsregnskab

- Øvrige indtægter - Fonde, MCH mm. - Kan denne splittes op? Bianca laver bilag til generalforsamling, hvor dette kan ses.
- Internetstigninger. Kan det gøres billigere? Vi undersøger nærmere.

11/ Evt.

- Midt december aftaler Henrik og Bianca at mødes for at kigge på opkrævninger til januar.
- **Kræmmermarked:** Evt. 23. november? – Laura og Helle står for dette.
- **Julefrokost:** Vi overvejer idéer til næste møde.
- **Kunstgræs:** Skal undersøges nærmere (gummikugler, udskiftning, forskel på fodbold- og agilitygræs?).
- **Generalforsamling:** Skal større udgifter fra kontoen nævnes? Trine undersøger reglerne.

Næste møde: 9. oktober kl. 18.30